
APM 84.0001     LB:  
indieners  Zuid-Holland RV 
woordvoerder  Geertjan Wenneker 
onderwerp URGENTIEPROGRAMMA RANDSTAD 1 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
overwegende dat: 
- op 29 oktober jl. het Urgentieprogramma Randstad officieel is ondertekend;  
 
constaterende dat: 
- het Urgentieprogramma teveel aandacht besteedt aan aanleg en aanpassing van wegen en te 
weinig aan andere vormen van vervoer; 
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie om: 
- te pleiten voor meer groene topprojecten in de top tien van de projecten, om de balans tussen 
economie en milieu te bewerkstelligen; 
- in het kader van een integraal vervoersbeleid Randstad, te pleiten voor een betere verhouding 
tussen het aantal projecten gericht op asfalt en de projecten gericht op andere vormen van vervoer, 
met name openbaar vervoer, vervoer over water en fietsverkeer; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
APM 84.0002     LB:  
indieners  Zuid-Holland RV 
woordvoerder  Geertjan Wenneker 
onderwerp URGENTIEPROGRAMMA RANDSTAD 2 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
overwegende dat: 
- de Randstad van groot belang is voor welvaart en welzijn in heel Nederland; 
- de idee voor een 'Randstadprovincie' voorlopig in de ijskast is gezet door de regering;  
 
constaterende dat: 
- het Urgentieprogramma Randstad thans voorligt bij de Tweede Kamer en op 29 oktober jl. officieel is 
ondertekend;  
- het Urgentieprogramma Randstad geen oplossing biedt voor vermindering van bestuurlijke drukte; 
- meer overleg als gevolg van het Urgentieprogramma Randstad niet wenselijk is; 
- er nu wel meer overleg ontstaat ter realisering van het Urgentieprogramma Randstad; 
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie om: 
- te pleiten voor een actieplan minder bestuurlijk overleg in de Randstad, bij de (eerstvolgende) 
behandeling van het Urgentieprogramma Randstad; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 



PM 86.0001       LB:  
indieners  Amsterdam AV 
woordvoerder  G.J. Mulder 
onderwerp KERNWAARDEN 
 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
constaterende dat: 
- integratie een belangrijk issue is voor de Nederlandse kiezer; 
- het huidige standpunt van D66 is dat het voor wat betreft de integratie ‘allemaal wel meevalt’ 
en dat de partij zich daarmee afsluit van wat er werkelijk leeft bij de potentiële D66-kiezers; 
  
verder overwegende dat: 
- juist het integratiedebat zich leent om de kernwaarden van D66 te profileren; 
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie: 
- zich met betrekking tot het integratiedebat uit te spreken voor meer nadruk op de kernwaarden van 
D66; 
- met een concreet plan te komen dat deze kernwaarden uitdrukt; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
PM 86.0002       LB: overnemen 
indieners  Utrecht AV 
woordvoerder  Aglaia Zedlitz 
onderwerp ER IS GEEN ISSUE: DE NEDERLANDSE NATIONALITEIT IS STERK GENOEG 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
constaterende dat: 
- er is veel tijd gemoeid met een discussie over meerdere nationaliteiten; 
 
overwegende dat: 
- de huidige wetgeving met betrekking tot het hebben en houden van meerdere nationaliteiten 
rekening houdt met de eeuwenlange traditie van Nederland om deel te worden van en deel te nemen 
aan de Nederlandse samenleving; 
- dit een zinvolle constructie (traditie) is, waarvan wij vinden dat deze logisch en onveranderbaar is; 
- de huidige discussie niet meer is dan een door angst en media gerichte politiek, zonder 
noodzakelijke inhoud; 
- D66 een internationaal georiënteerde partij is en andere nationaliteiten welkom heet; 
- D66 niet wenst te participeren in angstpolitiek; 
- het deelnemen aan discussie over deze politiek, een beeld kan geven van het serieus nemen van de 
argumenten; 
 
verder overwegende dat: 
- er bij uitsluiting van een tweede/derde nationaliteit of moeilijkheden naar andere landen, er 
wederkerende acties zullen volgen met gelijke moeilijkheden voor burgers met in beginsel slechts de 
Nederlandse nationaliteit; 
- er behalve een aantal pragmatisch op te lossen problemen, bij welke oplossing dan ook, feitelijk 
geen inhoudelijke problemen bestaan; 
 
roept de Tweede Kamerfractie op: 
- bovenstaande overwegingen in te brengen en daarmee deze discussie dood te slaan; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 



PM 86.0003       LB:  
indieners  Utrecht AV 
woordvoerder  Machteld Versnel  
onderwerp URUZGAN 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
overwegende dat: 
- de toenmalige minister van Defensie (Kamp) het besluit voor de Nederlandse militaire opbouwmissie 
naar Uruzgan nadrukkelijk heeft beperkt tot een duur van twee jaar; 
 
overwegende dat: 
- voor de missie naar Irak eenzelfde voorwaarde was gesteld, waaraan de regering zich heeft 
gehouden; 
 
verzoekt de fractie van D66 in de Tweede Kamer: 
- de regering ook nu aan deze gestelde beperking te houden; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
PM 86.0004       LB: overnemen  
indieners  Oldenzaal AV 
woordvoerder  Yuri Ankoné 
onderwerp ASIEL VERLENEN AAN ONSCHULDIGE GUANTANAMO BAY GEVANGENEN 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
constaterende dat: 
- er momenteel een groep van 45 onschuldige gevangenen op Guantanamo Bay wordt vastgehouden, 
omdat zij niet naar hun thuisland (China) kunnen worden teruggestuurd; 
- het Europees Parlement heeft aangegeven dat deze mensen op humanitaire gronden asiel 
verdienen in de Europese Unie; 
- nog geen land zich bereid heeft verklaard deze mensen op te nemen; 
 
overwegende dat: 
- het tijd wordt dat Nederland weer eens zijn humanitaire kant laat zien; 
- zeker voor onschuldigen iedere dag op Guantanamo er één te veel is; 
 
roept de Tweede Kamerfractie op: 
- om door middel van een motie de regering te bewegen deze groep van 45 personen asiel te 
verlenen; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
PM 86.0005       LB:  
indieners  Oldenzaal AV 
woordvoerder  Yuri Ankoné 
onderwerp SCHRAPPEN VAK VERZORGING 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november in Nijmegen, 
 
constaterende dat: 
- er de afgelopen jaren regelmatig onrust ontstaat over de basiskennis van scholieren en studenten; 
 
overwegende dat: 
- het de taak van ouders is om hun kinderen te leren zichzelf te verzorgen; 
- een overheid zich niet rechtstreeks met de opvoeding dient te bemoeien; 
 



verzoekt de Tweede Kamerfractie om: 
- bij de eerstvolgende mogelijkheid te pleiten voor het afschaffen van het vak verzorging in het 
middelbaar onderwijs en voor een andere invulling van de vrijgekomen uren; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
PM 86.0006       LB: ontraden 
indieners  Wageningen, Ede en Barneveld AV 
woordvoerder  Marcel Godschalk  
onderwerp INFLATIECORRECTIE BEKOSTIGING ONDERWIJSINSTELLINGEN  
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen,  
 
overwegende dat: 
- de bekostiging voor het voortgezet onderwijs feitelijk is verminderd doordat deze niet is aangepast in 
de trend van de inflatiecorrectie;  
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie: 
- er op aan te dringen dat bij de bekostiging van onderwijsinstellingen, naast de eventuele 
beleidseffecten, minimaal rekening zal worden gehouden met de trend van de inflatiecorrectie;  
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
PM 86.0007       LB: ontraden 
indieners  Wageningen, Ede en Barneveld AV 
woordvoerder  Marcel Godschalk  
onderwerp COMPENSATIE ZIEKTEKOSTEN ONDERWIJSINSTELLINGEN  
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen,  
 
overwegende dat: 
- bij de bekostiging van onderwijsinstellingen rekening wordt gehouden met een compensatie voor een 
ziektepercentage van 2%; 
- het gemiddeld landelijk ziektepercentage bij de rijksinstellingen hoger is dan de compensatie; 
- de onderwijsinstellingen door de geringe compensatie feitelijk minder middelen hebben voor 
uitvoering van het onderwijs dan bij de bekostiging is voorzien; 
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie: 
- er op aan te dringen dat bij de bekostiging van onderwijsinstellingen wordt uitgegaan van het 
landelijk gemiddeld ziekteverzuim;  
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
PM 86.0008       LB: ontraden 
indieners  Wageningen, Ede en Barneveld AV 
woordvoerder  Marcel Godschalk  
onderwerp GRATIS SCHOOLBOEKEN EN MODERNE LEERMIDDELEN  
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen,  

 
overwegende dat: 
- de regeling voor gratis schoolboeken niet mag leiden tot bezuinigingen of tekorten in het voortgezet 
onderwijs;  

 
verzoekt de Tweede Kamerfractie: 
- er op aan te dringen dat voldoende middelen ter beschikking van het voortgezet onderwijs worden 
gesteld om de schoolboeken en alle benodigde moderne leermiddelen aan te kunnen schaffen;  



 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
PM 86.0009       LB: ontraden 
indieners  Wageningen, Ede en Barneveld AV 
woordvoerder  Marcel Godschalk  
onderwerp GRATIS SCHOOLBOEKEN EN KINDERBIJSLAG  
  
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen,  
 
overwegende dat: 
- de middelen voor de regeling voor gratis schoolboeken deels ook door de ouders van schoolgaande 
kinderen zouden moeten worden opgebracht;  
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie: 
- er op aan te dringen dat de regeling voor gratis schoolboeken in het voortgezet onderwijs voor een 
deel zal worden gefinancierd uit een vermindering van de kinderbijslag;  
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
PM 86.0010       LB:  
indieners  Eindhoven AV 
woordvoerder  Michiel van Geel 
onderwerp DE DIGITALE BIBLIOTHEEK 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
constaterende dat: 
- met de verdere digitalisering van onze maatschappij het bestaansrecht van de traditionele 
bibliotheek in gevaar dreigt te komen; 
- in een kenniseconomie idealiter kennis vrij te verkrijgen zou moeten zijn; 
- auteursrechten en de vaste boekenprijs dit laatste momenteel onmogelijk maken; 
- geld nog steeds een van de belangrijkste struikelblokken is voor het volgen van een (extra) studie; 
 
overwegende dat: 
- een vast bedrag per maand voldoende zou moeten zijn om onbeperkte toegang te hebben tot 
kennis; 
- er in de wereld van fundamenteel onderzoek reeds digitale bibliotheken zijn die voor studenten en 
onderzoekers van onschatbare waarde zijn; 
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie: 
- om bij het kabinet aan te dringen op het starten van een project ter facilitering van een digitale 
variant van de bibliotheek dat in ieder geval de volgende kenmerken zou moeten dragen: 
a. iedere Nederlander kan lid worden van de digitale bibliotheek tegen een vast bedrag per maand; 
b. geld voor het betalen van auteursrechten wordt verdeeld per bekeken pagina; 
c. met auteurs wordt een afkoopsom afgesproken (zodra het totaal uitgekeerde bedrag boven de 
afkoopsom komt, is het werk rechtenvrij); 
d. leerboeken vallen onder een aparte categorie en tellen zwaarder mee bij de verdeling van geld voor 
auteursrechten; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
PM 86.0011       LB: overnemen 
indieners  Eindhoven AV 
woordvoerder  Rogier Verkroost 
onderwerp CLASSIFICATIE NIEUW VERVOER 
 



Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
constaterende dat: 
- er de laatste tijd enkele nieuwe manieren zijn bijgekomen om je voort te bewegen (Segway, 
elektrische step); 
- deze vervoermiddelen grotendeels verboden zijn of geclassificeerd worden als zeer onpraktisch; 
- de verkeersveiligheid het meest geholpen is met een universele duiding die geen ruimte openlaat 
voor onduidelijkheid; 
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie: 
- er bij het kabinet op aan te dringen de wet aan te passen zodat dergelijke voertuigen voortaan 
worden geclassificeerd binnen een bestaande voertuigcategorie, zoals de snorfiets; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
PM 86.0012       LB: ontraden 
indieners  Eindhoven AV 
woordvoerder  Arjan Rattink  
onderwerp BURGEMEESTERSREFERENDUM EINDHOVEN 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
constaterende dat: 
-  het falen van het burgemeestersreferendum in Utrecht door tegenstanders is aangegrepen om het 
instrument referendum in een kwaad daglicht te stellen; 
- daarmee ook het rechtstreeks kiezen van de burgemeester aanzienlijk schade heeft opgelopen; 
 
overwegende dat: 
- beide thema's tot de kernbeginselen van onze partij behoren; 
- een vergelijkbare mislukking in Eindhoven desastreuze gevolgen zal hebben voor deze dierbare 
democratische instrumenten; 
- na het burgemeestersreferendum in Eindhoven een doorslaggevende evaluatie zal plaatsvinden 
door o.a. de minister van Binnenlandse Zaken; 
 
vraagt het Landelijk Bestuur en verzoekt de Tweede Kamerfractie: 
- hun volle gewicht in te zetten en alle zeilen bij te zetten om hun visie over het 
burgemeestersreferendum in de publiciteit te brengen; 
- door hun fysieke aanwezigheid in Eindhoven voorafgaand aan het referendum van 23 januari 2008 
er alles aan te doen om de opkomst te stimuleren en het belang van dergelijke referenda en 
rechtstreekse democratie te benadrukken; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
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Aangenomen moties congres 86, 17 november 2007  
 
 
AOM 86.0001        
indieners  Rotterdam AV 
woordvoerder  Petter van Raalte 
onderwerp KOOPZONDAG 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
constaterende dat: 
- de regering van plan is de vrijheid van koopzondag in te perken; 
- winkelen op zondag een keuze van de consument en winkelier dient te zijn; 
- winkelen op zondag niet mag worden ingeperkt; 
 
voorts constaterende dat: 
- het Landelijk Bestuur in het Beleidsplan 2008 uitspreekt dat zij de Permanente Campagne 
wil ondersteunen met middelen; 
 
roept het Landelijk Bestuur op: 
- om een landelijke actie op poten te zetten waarbij D66-afdelingen gezamenlijk op een 
vastgestelde koopzondag op een vastgestelde tijd, een lokaal fluitconcert met het winkelend 
publiek, Jonge Democraten en stakeholders als de Kamer van Koophandel, VNG, VNO-
NCW, Mitex, VVV enz. verzorgen tegen het afschaffen van de koopzondag; 
- zorg te dragen voor fluitjes voorzien van D66-logo voor de deelnemende afdelingen; 
- zorg te dragen voor aanlevering van inhoudelijk te verspreiden materiaal, zoals de reeds 
bestaande flyer 'zeg maar dag tegen je koopzondag'; 
- de publiciteit op landelijk niveau te coördineren; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
PM 86.0001        
indieners  Amsterdam AV 
woordvoerder  G.J. Mulder 
onderwerp KERNWAARDEN 
 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
constaterende dat: 
- integratie een belangrijk issue is voor de Nederlandse kiezer; 
- het huidige standpunt van D66 lijkt voor wat betreft de integratie ‘allemaal wel mee te 
vallen’;  
- dat de partij zich daarmee afsluit van wat er werkelijk leeft bij de potentiële D66-kiezers; 
  
verder overwegende dat: 
- juist het integratiedebat zich leent om de kernwaarden van D66 te profileren; 
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie: 
- zich met betrekking tot het integratiedebat uit te spreken voor meer nadruk op de 
kernwaarden van D66; 
- met een concreet plan te komen dat deze kernwaarden uitdrukt; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
PM 86.0002        
indieners  Utrecht AV 
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woordvoerder  Aglaia Zedlitz 
onderwerp ER IS GEEN ISSUE: DE NEDERLANDSE NATIONALITEIT IS STERK 
GENOEG 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
constaterende dat: 
- er is veel tijd gemoeid met een discussie over meerdere nationaliteiten; 
 
overwegende dat: 
- de huidige wetgeving met betrekking tot het hebben en houden van meerdere 
nationaliteiten rekening houdt met de eeuwenlange traditie van Nederland om deel te worden 
van en deel te nemen aan de Nederlandse samenleving; 
- dit een zinvolle constructie (traditie) is, waarvan wij vinden dat deze logisch en 
onveranderbaar is; 
- de huidige discussie niet meer is dan een door angst en media gerichte politiek, zonder 
noodzakelijke inhoud; 
- D66 een internationaal georiënteerde partij is en andere nationaliteiten welkom heet; 
- D66 niet wenst te participeren in angstpolitiek; 
- het deelnemen aan discussie over deze politiek, een beeld kan geven van het serieus 
nemen van de argumenten; 
 
verder overwegende dat: 
- er bij uitsluiting van een tweede/derde nationaliteit of moeilijkheden naar andere landen, er 
wederkerende acties zullen volgen met gelijke moeilijkheden voor burgers met in beginsel 
slechts de Nederlandse nationaliteit; 
- er behalve een aantal pragmatisch op te lossen problemen, bij welke oplossing dan ook, 
feitelijk geen inhoudelijke problemen bestaan; 
 
roept de Tweede Kamerfractie op: 
- bovenstaande overwegingen in te brengen en daarmee deze discussie dood te slaan; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
PM 86.0004         
indieners  Oldenzaal AV 
woordvoerder  Yuri Ankoné 
onderwerp ASIEL VERLENEN AAN ONSCHULDIGE GUANTANAMO BAY 
GEVANGENEN 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
constaterende dat: 
- er momenteel een groep van 45 onschuldige gevangenen op Guantanamo Bay wordt 
vastgehouden, omdat zij niet naar hun thuisland (China) kunnen worden teruggestuurd; 
- het Europees Parlement heeft aangegeven dat deze mensen op humanitaire gronden asiel 
verdienen in de Europese Unie; 
- nog geen land zich bereid heeft verklaard deze mensen op te nemen; 
 
overwegende dat: 
- het tijd wordt dat Nederland weer eens zijn humanitaire kant laat zien; 
- zeker voor onschuldigen iedere dag op Guantanamo er één te veel is; 
 
roept de Tweede Kamerfractie op: 
- om door middel van een motie de regering te bewegen deze groep van 45 personen asiel 
te verlenen; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
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PM 86.0006        
indieners  Wageningen, Ede en Barneveld AV 
woordvoerder  Marcel Godschalk  
onderwerp INFLATIECORRECTIE BEKOSTIGING ONDERWIJSINSTELLINGEN  
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen,  
 
overwegende dat: 
- de bekostiging voor het voortgezet onderwijs feitelijk is verminderd doordat deze niet is 
aangepast in de trend van de inflatiecorrectie;  
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie: 
- er op aan te dringen dat bij de bekostiging van onderwijsinstellingen, naast de eventuele 
beleidseffecten, minimaal rekening zal worden gehouden met de trend van de 
inflatiecorrectie;  
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
PM 86.0007        
indieners  Wageningen, Ede en Barneveld AV 
woordvoerder  Marcel Godschalk  
onderwerp COMPENSATIE ZIEKTEKOSTEN ONDERWIJSINSTELLINGEN  
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen,  
 
overwegende dat: 
- bij de bekostiging van onderwijsinstellingen rekening wordt gehouden met een compensatie 
voor een ziektepercentage van 2%; 
- het gemiddeld landelijk ziektepercentage bij de rijksinstellingen hoger is dan de 
compensatie; 
- de onderwijsinstellingen door de geringe compensatie feitelijk minder middelen hebben 
voor uitvoering van het onderwijs dan bij de bekostiging is voorzien; 
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie: 
- er op aan te dringen dat bij de bekostiging van onderwijsinstellingen wordt uitgegaan van 
het landelijk gemiddeld ziekteverzuim;  
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
PM 86.0011        
indieners  Eindhoven AV 
woordvoerder  Rogier Verkroost 
onderwerp CLASSIFICATIE NIEUW VERVOER 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
constaterende dat: 
- er de laatste tijd enkele nieuwe manieren zijn bijgekomen om je voort te bewegen (Segway, 
elektrische step); 
- deze vervoermiddelen grotendeels verboden zijn of geclassificeerd worden als zeer 
onpraktisch; 
- de verkeersveiligheid het meest geholpen is met een universele duiding die geen ruimte 
openlaat voor onduidelijkheid; 
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie: 
- er bij het kabinet op aan te dringen de wet aan te passen zodat dergelijke voertuigen 
voortaan worden geclassificeerd binnen een bestaande voertuigcategorie, zoals de snorfiets; 
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en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
APM 86.0001      
indieners  Zuid-Holland RV 
woordvoerder  Geertjan Wenneker 
onderwerp URGENTIEPROGRAMMA RANDSTAD 1 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
overwegende dat: 
- op 29 oktober jl. het Urgentieprogramma Randstad officieel is ondertekend;  
 
constaterende dat: 
- het Urgentieprogramma teveel aandacht besteedt aan aanleg en aanpassing van wegen en 
te weinig aan andere vormen van vervoer; 
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie om: 
- te pleiten voor meer groene topprojecten in de top tien van de projecten, om de balans 
tussen economie en milieu te bewerkstelligen; 
- in het kader van een integraal vervoersbeleid Randstad, te pleiten voor een betere 
verhouding tussen het aantal projecten gericht op asfalt en de projecten gericht op andere 
vormen van vervoer, met name openbaar vervoer, vervoer over water en fietsverkeer; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
APM 86.0002      
indieners  Zuid-Holland RV 
woordvoerder  Geertjan Wenneker 
onderwerp URGENTIEPROGRAMMA RANDSTAD 2 
 
Het congres van D66 in vergadering bijeen op 17 november 2007 in Nijmegen, 
 
overwegende dat: 
- de Randstad van groot belang is voor welvaart en welzijn in heel Nederland; 
- de idee voor een 'Randstadprovincie' voorlopig in de ijskast is gezet door de regering;  
 
constaterende dat: 
- het Urgentieprogramma Randstad thans voorligt bij de Tweede Kamer en op 29 oktober jl. 
officieel is ondertekend;  
- het Urgentieprogramma Randstad geen oplossing biedt voor vermindering van bestuurlijke 
drukte; 
- meer overleg als gevolg van het Urgentieprogramma Randstad niet wenselijk is; 
- er nu wel meer overleg ontstaat ter realisering van het Urgentieprogramma Randstad; 
 
verzoekt de Tweede Kamerfractie om: 
- te pleiten voor een actieplan minder bestuurlijk overleg in de Randstad, bij de 
(eerstvolgende) behandeling van het Urgentieprogramma Randstad; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
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